
PROCES VERBAL

încheiat azi, 18 iunie 2025, cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local 
al municipiului Zalău care s-a desfăşurat cu participarea fizică şi cu respectarea 
Hotărârii Consiliului Local nr. 239 din 29.07.2021.

La lucrările şedinţei Consiliului Local al Municipiului Zalău, din partea 
executivului Primăriei participă următorii: dl Florin Florian - primarul Municipiului 
Zalău, dl Călin-Cristian Forţ - viceprimarul Municipiului Zalău, dna Claudia Ardelean 
- director Direcţia Administraţie Publică, dna Mariana Cuibuş - director Direcţia 
Economică, dl Claudiu Chiş - director adj. Direcţia Economică, dna Mihaela Onuţan - 
director Direcţia Resurse Umane, dna Adina Predescu - director Direcţia Patrimoniu, 
şefi serviciu din cadrul Primăriei Municipiului Zalău.
Invitaţi: dl Sorin Criste — director S.C. Citadin Zalău S.R.L., dl Alin Ungur — director 
S.C. Citadin Salubrizare S.R.L., dl Lucian Trif- director Poliţia Locală, dl Alexandru 
Gliguţă - director adjunct S.C. Transurbis S.A., Sârb Nicolae - Constantin, Balogh Pal, 
Ghiurco Mihaela-Ioana, Condea Roman-Florian.

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei 
Municipiului Zalău, în data de 17.06.2025, a anunţului de convocare a Consiliului 
Local, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului Municipiului Zalău nr. 845 din 
17.06.2025.

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin mijloace 
electronice în ziua de 17.06.2025, cu precizarea datei, orei şi a locului de desfăşurare a 
şedinţei. Aducerea la cunoştinţă publică a ordinii de zi s-a realizat prin afişarea la 
sediului instituţiei şi prin postare pe site-ul oficial al Primăriei Municipiului Zalău.
In continuare, am consemnat următoarele:
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
Declar deschise lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al municipiului 
Zalău, constatând că sunt prezenţi consilieri ai Consiliului Local al municipiului Zalău, 
astfel încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal fiind de minim 11 consilieri 
locali.
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
Constat că sunt prezenţi 18 consilieri locali, şedinţa este legal constituită şi Consiliul 
Local îşi poate începe lucrările.

Consilierii prezenţi sunt: dna consilier Csilla Beczi, dl consilier Dan-Vasile 
Bercean, dl consilier Titus-Gabriel Câmpean, dna consilier Anda-Maria Ciobanu, dl 
consilier Raul-Bogdan Dragoş, dl consilier Nicolae Fazakas, dl consilier Călin-Cristian 
Forţ, dna consilier Narcisa-Alexandra Panie, dl consilier loan-Daniel Taloş, dl consilier 
Zoltân Takâcs, dl consilier Dan-Nicu Cherecheş, dl consilier Ciprian-Pamfil Vlaicu, 
dna consilier Monica Băgărean, dl consilier Mihai Crişan, dl consilier loan-Bogdan 
Şerban, dna consilier Gabriela-Carmen Olar, dna consilier Andreea-Ioana Lucaci.
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Lipseşte: dna consilier Anca-Manuela Irimiea, dl consilier Andrei Bako, dl 
consilier Claudiu-Mihail Marian.

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Solicit avizul comisiilor de la preşedintele 
fiecărei comisii, pentru toate proiectele de hotărâri înscrise pe ordinea de zi:
Dna consilier Narcisa Panie - comisia pentru administraţie publică locală, juridică.
de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Nicolae Fazakas - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, 
administrarea domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz 
favorabil.
Dl consilier Titus-Gabriel Câmpean - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dl consilier Dan-Vasile Bercean - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Vă solicit să anunţaţi interesul personal şi 
numărul proiectului de hotărâre la care aveţi un interes personal, astfel cum este definit
de art. 228 la alin. 1 Cod administrativ şi la care nu veţi participa.

*

Dl primar Florin Florian - Vă propun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe, 
aşa cum este primită de fiecare dintre dumneavoastră şi postată pe site.
Pentru - 18 voturi. împotrivă - Nu sunt. Abţineri - Nu sunt.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

Ordine de zi
pentru şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Zalău din data de

18 iunie 2025, ora 09:00

1 .Proiect de hotărâre privind aprobarea eliberării terenului proprietatea publică a 
Municipiului Zalău prin desfiinţarea construcţiilor provizorii reprezentând garaje, în 
vederea efectuării unor lucrări de interes public în Municipiul Zalău cu ocazia 
implementării proiectului „Construire locuinţe nZEB plus pentru tineri, în municipiul 
Zalău”.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, aferente 
lucrării „Reparaţii capitale strada Andrei Mureşanu” din municipiul Zalău.
3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Municipiului Zalău în cadrul 
Asociaţiei Localităţilor şi Zonelor Istorice şi de Artă din România - ALZIAR.
4. Proiect de hotărâre privind propunerea desemnării administratorilor provizorii în 
cadrul Consiliului de Administraţie al Citadin Zalău S.R.L., conform prevederilor 
O.U.G. nr. 109/2011 privind guvemanţa corporativă a întreprinderilor publice. .
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5.Proiect de hotărâre privind desemnarea unui nou membru în cadrul Comitetului 
director al Clubului sportiv „Sport Club Municipal Zalău”.
Diverse.

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea eliberării terenului proprietatea publică a 
Municipiului Zalău prin desfiinţarea construcţiilor provizorii reprezentând garaje, în 
vederea efectuării unor lucrări de interes public în municipiul Zalău, cu ocazia 
implementării proiectului „Construire locuinţe nZEB plus pentru tineri, în municipiul 
Zalău”.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău.
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre.
Pentru - 18 voturi. împotrivă - Nu sunt. Abţineri - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea eliberării 
terenului proprietatea publică a Municipiului Zalău prin desfiinţarea construcţiilor 
provizorii reprezentând garaje, în vederea efectuării unor lucrări de interes public în 
municipiul Zalău, cu ocazia implementării proiectului „Construire locuinţe nZEB plus 
pentru tineri, în Municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 184

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice, aferente 
lucrării „Reparaţii capitale strada Andrei Mureşanu” din municipiul Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre.
Pentru - 18 voturi. împotrivă - Nu sunt. Abţineri - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice, aferente lucrării „Reparaţii capitale strada Andrei 
Mureşanu” din municipiul Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 185

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
3.Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Municipiului Zalău în cadrul 
Asociaţiei Localităţilor şi Zonelor Istorice şi de Artă din România - ALZIAR.
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Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii? - Nu sunt.
Art. 1 al acestui proiect de hotărâre se va adopta prin procedura de vot secret.
Se întocmesc buletinele de vot.
Procedura de vot: pe buletinul de vot se va scrie cuvântul „DA” sau „NU” în dreptul 
propunerilor.
La numărarea voturilor nu se iau în calcul buletinele de vot pe care nu a fost exprimată 

opţiunea consilierului local sau au fost folosite ambele cuvinte.
După finalizarea votării:
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - 

Secretarului general, să constate modul de exprimare a votului şi să centralizeze 
rezultatul acestuia.
Preşedintele Comisiei Juridice anunţă rezultatul votului secret conform PV de stabilire 
a rezultatului votului secret.
Dna consilier Narcisa Panie:

Invit membrii Comisiei Juridice, în prezenţa

PROCES-VERBAL, 
încheiat astăzi, 18.06.2025,

pentru STABILIREA REZULTATULUI VOTURILOR exprimate secret
privind desemnarea reprezentantului Municipiului Zalău în cadrul Asociaţiei 

Localităţilor şi Zonelor Istorice şi de Artă din România - ALZIAR

Examinând buletinele de vot rezultate în urma votului secret. Comisia Juridică 
prezintă următoarele concluzii:

Nr. Numele şi prenumele candidatului propus Nr. voturi 
„DA”

Nr. voturi 
„NU”Crt.

CĂLIN - CRISTIAN FORŢ1. 18

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre, cu excepţia art. 1, care a fost adoptat prin vot secret. 
Vă rog să vă înregistraţi votul în sistemul electronic.
Pentru - 18 voturi. împotrivă - Nu sunt. Abţineri - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind desemnarea 
reprezentantului Municipiului Zalău în cadrul Asociaţiei Localităţilor şi Zonelor 
Istorice şi de Artă din România - ALZIAR.

*

Se adoptă hotărârea nr. 186

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ
4.Proiect de hotărâre privind propunerea desemnării administratorilor provizorii în 
cadrul Consiliului de Administraţie al Citadin Zalău S.R.L., conform prevederilor 
O.U.G. nr. 109/2011 privind guvemanţa corporativă a întreprinderilor publice. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
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DI preşedinte Călin-Cristian Fort — Dacă sunt discuţii?
Art. 1 al acestui proiect de hotărâre se va adopta prin procedura de vot secret.
Se întocmesc buletinele de vot.
Procedura de vot: pe buletinul de vot se va scrie cuvântul „DA” sau „NU” în dreptul 
propunerilor.
La numărarea voturilor nu se iau în calcul buletinele de vot pe care nu a fost exprimată 
opţiunea consilierului local sau au fost folosite ambele cuvinte.
Dl consilier Mihai Crişan - Ştim că aceste posturi de membrii în consiliile de 

administraţie sunt remunerate. Dacă ne puteţi spune care este cuantumul pe care îl 
primesc la momentul de faţă, şi am înţeles de la colegii din primărie că acest cuantum 

se poate stabili în urma unor criterii, aş dori să ştiu care este cuantumul 
l-ar putea primi şi care este cuantumul pe care îl primesc acum.
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Conform legislaţiei, se acordă o sumă fixă.
Dna director Mihaela Onuţan - Potrivit articolului 37 din Legea nr. 31/1990, 
remuneraţia membrilor consiliului de administraţie este stabilită de către Adunarea 

Generală a Acţionarilor, în conformitate cu structura şi limitele prevăzute la alineatele 
(2) şi (4) ale aceluiaşi articol.

Astfel:
• Alineatul (2) prevede că remuneraţia cuvenită membrilor consiliului de 

administraţie se stabileşte în sumă fixă sau variabilă şi poate include o parte 

variabilă legată de performanţele financiare ale societăţii.
• Alineatul (4) stipulează că remuneraţia directorilor cu contract de mandat (în 

cazul în care consiliul deleagă atribuţii către directorii executivi) este stabilită tot 
de către Adunarea Generală sau, după caz, de consiliul de administraţie, în 
funcţie de structura de conducere adoptată.

Respectiv remuneraţia membrilor neexecutivi ai Consiliului de Administraţie sau ai
Consiliului de Supraveghere este formată dintr-o indemnizaţie fixă lunară, care nu
poate depăşi de 3 ori media pe ultimele 6 luni a câştigului salarial mediu brut lunar
pentru activitatea desfăşurată, conform obiectivului principal de activitate, înregistrat
de societate la nivel de clasă, conform activităţilor din economia naţională.
Pe lângă aceste venituri, mai este componenta variabilă, acestea sunt valorile maxime
care se pot acorda. AGA stabileşte remuneraţia membrilor în Consiliile de
Administraţie.»
Dl consilier Mihai Crişan - Am înţeles că acum primesc suma de aproximativ 2.000 

lei, iar maximul ar putea fi de 3 ori media salariului brut pe ultimele 6 luni. Ar putea să 
fie mult mai mult.
Dna director Mihaela Onuţan - Pe ramură, ar putea, dar nu se ajunge la această 
valoare.
Dl consilier Mihai Crişan - Aş dori să ştiu dacă persoanele desemnate sunt prezente 
în sală.

maxim pe care
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Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Da, sunt prezente în sală.
DI consilier Mihai Crişan - Aş vrea să vă întreb pe toţi trei: cum credeţi că aţi putea 
eficientiza activitatea Citadin-ului?
Dl Balogh Pâl — După procedura de selecţie, mă gândesc, dacă consideraţi că voi fi 
numit administrator provizoriu, în decursul a 4 ani am ocupat postul de preşedinte în 
Consiliul de Administraţie al Citadin Zalău S.R.L.
In perioada respectivă au fost nişte provocări foarte mari. Bugetul este limitat pe 

considerentul că am putea îmbunătăţi aceste servicii faţă de Municipiul Zalău 

că da, putem lucra la oameni ca să îi solicităm, dar în aceeaşi măsură, cred că sprijinul 
acordat de municipiu, adică de autoritatea tutelară, înseamnă foarte mult şi chiar din 
partea dumneavoastră.
După finalizarea votării:
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Invit membrii Comisiei Juridice, în prezenţa 

Secretarului general, să constate modul de exprimare a votului şi să centralizeze 
rezultatul acestuia.
Preşedintele Comisiei Juridice anunţă rezultatul votului secret, conform PV de stabilire 
a rezultatului votului secret.
Dna consilier Narcisa Panie:

, consider

PROCES-VERBAL, 
încheiat astăzi, 18.06.2025,

pentru STABILIREA REZULTATULUI VOTURILOR exprimate secret 
privind desemnarea administratorilor provizorii în cadrul Consiliului de 

Administraţie al Citadin Zalău S.R.L.

Examinând buletinele de vot rezultate în urma votului secret. Comisia Juridică 
prezintă următoarele concluzii:

Nr. Numele şi prenumele candidatului propus Nr. voturi 
„DA”

Nr. voturi 
„NU”Crt.

Balogh Pâl - administrator profil general1. 12 5

Ghiurco Mihaela-Ioana - administrator profil general2. 12 5

Condea Roman-Florian - administrator profil auditor3. 11 6

Buletine de vot nule - 1.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre, cu excepţia art. 1, care a fost adoptat prin vot secret. 
Vă rog să vă înregistraţi votul în sistemul electronic.
Pentru - 12 voturi.
împotrivă - 1 vot - dna consilier Andreea-Ioana Lucaci.
Abţineri - 2 voturi - dl consilier Zoltân Takâcs, dna consilier Gabriela-Carmen Olar. 
Dl consilier Dan-Nicu Cherecheş nu a participat (nu şi-a înregistrat votul în platformă).
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Dl consilier Ciprian-Pamfil Vlaicu nu a participat (nu şi-a înregistrat votul în 
platformă).
Dna consilier Monica Băgărean nu a participat (nu şi-a înregistrat votul în platformă). 
Cu 12 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind propunerea 
desemnării administratorilor provizorii în cadrul Consiliului de Administraţie al 
Citadin Zalău S.R.L., conform prevederilor O.U.G. nr. 109/2011 privind guvemanţa 
corporativă a întreprinderilor publice.

Se adoptă hotărârea nr. 187

DI preşedinte Călin-Cristian Forţ
5.Proiect de hotărâre privind desemnarea unui nou membru în cadrul Comitetului 
director al Clubului sportiv „Sport Club Municipal Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă sunt discuţii?
DI consilier Mihai Crişan - Aş vrea să vă întreb dacă persoana desemnată este 
prezentă în sală.
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Da, este prezent în sală.
Dl consilier Mihai Crişan - O mare parte din colegii consilieri am avut numeroase 
intervenţii cu privire la SCM. Noi, tot timpul am susţinut sportul de masă şi sportul de 
performanţă, dacă ar fi fost performanţă. Problema este că, în ultimii ani, s-au alocat 
foarte mulţi bani, iar performanţa a întârziat să vină.
Ieri am văzut pe Facebook postarea făcută de către Labo Alexandru şi anume că sportul 
de masă nu este susţinut.
Ce viziune aveţi asupra clubului SCM, dacă doriţi să păstraţi, în continuare, strategia 
care este acum cu privire la sportul de performanţă; vreţi să vă gândiţi mai mult la 
copii?
Dl Sârb Nicolae - Constantin - Ca şi activitate, din punct de vedere sportiv, în 
perioada 2009-2011 am fost directorul Clubului Sportiv Remat Zalău, având în vedere 
performanţele cele mai mari din partea voleiului, adică prima echipa a voleiului 
românesc care a ajuns în Champions League.
Prin această funcţie îmi doresc să revitalizez clubul. Un club care se bazează pe o 
structură de jos, cu o piramidă bună, de la ceea ce înseamnă sport de masă, iar de la 
sport de masă se ajunge la sport de performanţă.
Se va face o analiză a tot ce există şi se va susţine, în continuare, sportul, atât la nivel 
de copii, cât şi la nivel de performanţă.
Dl primar Florin Florian - Clubul Sportiv îl am ca şi atribuţii, în mod direct, delegat
mie. îmi doresc să eficientizez în mod direct acest lucru. Doar că vreau să nu uitati un)
lucru: nu puneţi, vă rog, o umbră pe sportul de performanţă.
Sportul de performanţă în clubul SCM înseamnă atât volei, cât şi fotbal.
DI consilier Dan-Nicu Cherecheş - Nu este nimic anormal să-l întrebi pe un candidat 
ce ştie despre organizaţie.
îl cunoaştem pe dl Sârb şi chiar mă bucur că a acceptat propunerea.
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DI primar Florin Florian - Vreau să aduc în echipă oameni care au performanţă în 
management sportiv.
Dl consilier Mihai Crişan - Domnule Sârb, v-aţi gândit să modificaţi procentul de 
alocare a sportului de masă sau al sportului de performanţă?
Sau, având această experienţă, aţi venit să ajutaţi mai mult sportul de performanţă al 
clubului?
Dl Sârb Nicolae - Constantin - Mi-am dorit să vin aici, deoarece, fiind zălăuan, îmi 
doresc ca sportul să meargă. Iar sport înseamnă şi sport de masa şi sport de performanţă, 
în calitatea mea o să discutăm punctual pe fiecare sport din acest club.
Dna consilier Monica Băgărean — Categoric, domnul Sârb va aduce plus valoare.
DI preşedinte Călin-Cristian Fort - Nu cred că se mai poate spune acum, mai ales 
după ce am votat bugetul pe acest an, în perioada în care am avut atribuţii de primar 
cred că am avut transparenţă totală în ceea ce înseamnă cheltuirea banului la SCM. Şi 
atunci, şi acum, v-am pus şi vă punem la dispoziţie tot ce înseamnă toate informaţiile 
legate de SCM.
Am spus că vom reconsidera tot ce înseamnă secţii la nivelul clubului. Am spus şi 
atunci: dacă nu ne calificăm în Liga a doua, reconsiderăm toată gândirea.
Dl consilier Mihai Crişan - Cu privire la tenisul de masă, aţi încercat să recontactaţi 
persoanele, să vedeţi care au fost nemulţumirile?
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Daţi-ne răgaz.
Dl consilier Ciprian Vlaicu - Cred că ar fi indicat să apară acea postare pe grup şi 
poate vedem şi ce măsuri se vor lua, având în vedere că acei copii au reprezentat SCM- 
ul şi nici măcar nu aveau echipament.
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ - Tocmai ce îi spuneam şi domnului consilier că 
am aflat nişte lucruri şi că o să le lămurim.
îmi doresc ca şi grupele de copii să aibă acces la bazele sportive la care 
grupele sportului de performanţă.
Dl Sârb Nicolae - Constantin - Categoric, se va întâmpla acest lucru.
DI preşedinte Călin-Cristian Forţ — Una din strategii va fi şi regândirea accesului pe 
stadion.
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ — Art. 1 al acestui proiect de hotărâre se va adopta 
prin procedura de vot secret.
Se întocmesc buletinele de vot.
Procedura de vot: pe buletinul de vot se va scrie cuvântul „DA” sau „NU” în dreptul 
propunerilor.
La numărarea voturilor nu se iau în calcul buletinele de vot pe care nu a fost exprimată 

opţiunea consilierului local sau au fost folosite ambele cuvinte.
După finalizarea votării:
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Invit membrii Comisiei Juridice, în prezenţa 

Secretarului general, să constate modul de exprimare a votului şi să centralizeze 
rezultatul acestuia.
Preşedintele Comisiei Juridice anunţă rezultatul votului secret, conform PV de stabilire 
a rezultatului votului secret.

au acces si
9
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Dna consilier Narcisa Panie:
PROCES-VERBAL, 

încheiat astăzi, 18.06.2025,
pentru STABILIREA REZULTATULUI VOTURILOR exprimate secret 

privind desemnarea unui nou membru în cadrul Comitetului director al 
Clubului sportiv „Sport Club Municipal Zalău”

Examinând buletinele de vot rezultate în urma votului secret, Comisia Juridică 
prezintă următoarele concluzii:

Nr. Numele şi prenumele candidatului propus Nr. Nr.
Crt. voturi

„DA”
voturi
„NU”

1. Sârb Nicolae - Constantin 18

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Dacă mai sunt discuţii? - Nu sunt.
Supun la vot proiectul de hotărâre, cu excepţia art. 1, care a fost adoptat prin vot secret. 
Vă rog să vă înregistraţi votul în sistemul electronic.
Pentru - 18 voturi. împotrivă - Nu sunt. Abţineri - Nu sunt.
Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind desemnarea unui nou 
membru în cadrul Comitetului director al Clubului sportiv „Sport Club Municipal 
Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 188

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ 
Diverse
Dna director Claudia Ardelean - Prezintă o informare cu privire la efectele Deciziei
Curţii Constituţionale nr. 297/2025, publicată în data de 12.06.2025, privitoare la
neconstituţionalitatea unor prevederi din Legea nr. 176 privind declaraţiile de avere.

*

Dl consilier Dan-Nicu Cherecheş - Am fost sesizat de un cetăţean asupra faptului că 
în Brădet s-au licitat 18 locuri de parcare, s-au atribuit 6 locuri de parcare, iar restul de 
12 locuri de parcare nu au fost licitate, fiind ocupate, ulterior, de vehicule ale căror 
proprietari nu plătesc taxe pentru aceste locuri.
Dacă nu se licitează şi dacă nu există cereri, să dăm şansa şi altor persoane care au 
domiciliul mai îndepărtat.
Dl primar Florin Florian — Rog reprezentanţii SADP să ia în considerare intervenţia 
dumneavoastră. Vreau să vă reamintesc că avem un regulament în acest sens. Probabil 
suntem într-o etapă premergătoare. Regulamentul are nişte criterii, a fost supus 
aprobării dumneavoastră.
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DI consilier loan Taloş — Referitor la locurile de parcare, nu ştiu câţi dintre 
dumneavoastră aţi trecut prin Porolissum; sunt 10 maşini parcate unde nu este o parcare 
trasată. La fel este şi lângă Arhivele Statului.
Dl primar Florin Florian - Acolo se execută o lucrare care are termen de finalizare 
iulie 2025.
Dl consilier loan Taloş - Deci, sunt cuprinse ca şi locuri de parcare?
Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ - Rămân cu acelaşi regim pe care le-au avut până 
acum, doar că urmează să le trasăm.

Dl preşedinte Călin-Cristian Forţ
Dacă nu mai sunt alte discuţii, declar şedinţa închisă, vă mulţumesc pentru participare 
şi vă doresc o zi frumoasă!

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, CONTRASEMNEAZĂ
pentru

SECRETAR GENERAL, 
MARINA-BIANCA FAZACAŞ

căl: STIANFORŢ

DIRECTO 
CLAUDIA All

lAP
ELEAN

y

D.RU/S.A.M.
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